
Kallelse till ordinarie föreningsstämma 2021
(för verksamhetsåret 2020)
Bostadsrättsföreningen Runhällen
Datum och tid: söndag den 20 juni 2021 kl. 13:00

Lokal: Utomhus i Carport gården 5–7

Dagordning
1. Stämmans öppnande
2. Fastställande av dagordning
3. Val av stämmoordförande
4. Val av protokollförare
5. Val av två justerare tillika rösträknare
6. Fråga om kallelse till stämman behörigen skett
7. Fastställande av röstlängd (närvarande medlemmar, ombud och biträden)
8. Föredragning av styrelsens årsredovisning

(Tillgänglig: 1 ex i tvättstugan, hemsidan, några ex finns på stämman, meddela
styrelsen om ni vill ha ett eget ex före stämman).

9. Föredragning av revisorernas berättelse
10.Fastställande av resultat- och balansräkning
11. Fråga om användande av uppkommen vinst eller täckande av förlust
12.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
13.Beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter samt arvode för 2021

14.Val av styrelseledamöter och suppleanter
Val av ledamot 2 år.  Omval Henrik Murray
Val av ledamot 2 år.  Omval Ann-Kristin Alsander
Val av ledamot 2 år.  Omval Stig Karlsson
(Ledamöterna Leif Rurling och Kenneth Alsander har 1 år kvar av sin
mandatperiod)
Val av suppleant 2år. Omval Anna-Karin Nygårds
(Suppleanten Robin Carlsson har 1 år kvar av sin mandatperiod)

15.Val av revisor
Revisionsföretaget KPMG AB
Huvudansvarig: Kurt Heilborn

16.Val av valberedning



17.Motioner och propositioner

Proposition 1 från styrelsen (bilaga 1).
Förnyande av björkar på gård 9–11

Proposition 2 från styrelsen (bilaga 2).
Installation av Solceller.

18.Stämmans avslutande

Vallentuna den 28 maj 2021

Styrelsen Bostadsrättsföreningen Runhällen



Bilaga 1

Proposition till årsstämman 2021 Brf Runhällen

Förnyande av björkar på gården 9–11

Vid årsstämman 2020 fick vi i uppdrag att utreda och utforma en plan hur vi skall göra
med de stora björkarna på gården 9–11.
Vi kontaktade expertis på området som konstaterade att en av de två stora björkarna är
sjuk och bör tas ned. En björk som vid roten har fördelats på två stammar har dålig
växtkraft och borde också tas ned. Den andra av de stora är frisk och kan behållas.
Med anledning av ovanstående föreslår styrelsen att årsstämman beslutar

att, den sjuka och den svaga björken enl. ovanstående tas ner och att dessa
ersätts med två nya björkplantor (höjd 1,5-2m) av typen Ornäsbjörk som
dessutom är skonsam för pollenallergiker.

Vallentuna den 28 maj 2021
Styrelsen för brf Runhällen



Bilaga 2

Proposition till årsstämman 2021 Brf Runhällen

Installation av solceller för föreningens gemensamma elförbrukning

Solceller är ett av det mest miljövänliga sätten att producera energi. En investering i
en solcellsanläggning ger möjlighet att producera förnybar el som kan försörja
verksamheten och i bästa fall även ge ett överskott som kan säljas.

Gemensam elförbrukning för föreningen är bl.a.:
● Hissar
● Belysning ute och i gemensamma invändiga utrymmen
● Motor- och kupévärmare (i framtiden även elladdare)
● Pumpar för värme och vatten
● Tvättstuga
● Övriga elförbrukning i gästlägenhet, föreningslokal, gårdsförråd, soprum.

Totalt köper vi gemensam el för ca 62000kr/år (35 000 kWh)

De söderliggande taken på hus 1,5 och 9 är särskilt lämpade för solceller.
Vi kommer inte att behöva mer än två tak och utesluter då hus 1 där vi har en ek som
skuggar så mycket att det inte är möjligt att använda.
Om vi installerar på hus 5 sparar vi 25–35 tkr/år
Om vi installerar på hus 5 och 9 sparar vi 60–75 tkr/år. Det är mer än vi idag betalar.
Men eftersom vi (under vissa förutsättningar) kan sälja överskottselen till vårt
elhandelsbolag Skellefteå Kraft och dessutom får en skattereduktion går vi med vinst.
Om elpriserna skulle öka sparar vi ännu mer (i proportion till elprisökningen)
Eftersom vi betalar den gemensamma elen via vår månadsavgift kommer denna att
påverkas nedåt.

Dagens solceller har egentligen inte funnits mer än ca 5 år så man har ingen erfarenhet
av hur länge de håller. Den expertis som finns tror att de kommer att fungera 25–40 år.
På nätet finns mycket information under sökordet ”solceller”

Styrelsen vill ha stämmans tillåtelse att installera solceller på det sätt som är
mest lönsamt och om återbetalningstiden för investeringen (pay-off-tid) beräknas
till högst 12 år.

Vallentuna den 28 maj 2021
Styrelsen för brf Runhällen


